
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie športu a kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v 

Banskej Štiavnici, konaného dňa 12.10.2023, o 13.30 hod. 
 
 
 
Prítomní členovia: predseda Ľubomír Barák,  podpredseda Mgr. Lukáš Pellegrini, členovia: 

PaedDr. Róbert Petro, Mgr. Mária Petrová, PhD., Mgr. Ján Kružlic.   

Neprítomní členovia: Mgr. Zuzana Denková, Monika Maruniaková 

 
Program:   1. Otvorenie rokovania. 

2. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská Štiavnica. 
3. Cenníky k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská 
Štiavnica. 
4. Návrh Dodatku č. 5 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 4/2019  o miestnych daniach. 
5. Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č. .../2023 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady. 
6. Diskusia. 
7. Rôzne. 

8. Zaver. 
 
1. Otvorenie: 
 Predseda KŠaK, p. Ľubomír Barák, privítal prítomných na zasadnutí, oboznámil ich s programom.  
 
2. Prerokovanie: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská Štiavnica: Komisia berie na 
vedomie bez pripomienok.  
 

3. Prerokovanie: Cenníky k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská Štiavnica: 

Komisia navrhuje, aby napr. prenájom na svadby pre Štiavničanov bol s 50 % zľavou.  

Prenájom pre štiavnické neziskové organizácie, OZ, ZŤP atď., aby bol zadarmo, z dôvodu, že sú to neziskové 

organizácie a propagujú mesto BŠ.  

Ďalej Komisia navrhuje vypracovať cenník prenájmu Hasičskej zbrojnice na Štefultove.  

4. Prerokovanie: Návrh Dodatku č. 5 k VZN Mesta Banská Štiavnica č. 4/2019  o miestnych daniach: 

Komisia berie na vedomie bez pripomienok. 

5. Prerokovanie: Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č. .../2023 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady: Komisia berie na vedomie bez pripomienok. 

6. Diskusia: Marika Petrová predstavila najbližšie akcie, ktoré pripravuje ŽIVENA Banská Štiavnica. Sú to napr. 

Seniorské talentárium, Husím brkom s Ďurom Červenákom...  

Komisiu zaujíma, z akého dôvodu nie je možná spolupráca prenajímateľa Amfiteátra s Mestom BŠ? Prečo 

neinformujú Mesto BŠ o prebiehajúcich podujatiach? Hlásia na Meste BŠ hromadné podujatia? Bolo by 

dobré, keby boli akcie prebiehajúce na Amfiteátri dostupné aj na mestskej stránke, či na stránke OOCR. 

Komisia preto žiada, aby prenajímateľ Amfiteátra posielal informácie o prebiehajúcich podujatiach na 

vedomie aj Mestu BŠ.  



7. Rôzne: Komisia žiada o reklamáciu vodnej priekopy na atletickom štadióne z dôvodu, že odtok je zle 

vyspádovaný a voda zle odteká.  

8. Záver:  
Predseda KŠaK poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie zasadanie KŠaK sa bude konať podľa potreby.  
 

Z pripomienok komisie podávame návrh na nasledujúce uznesenia: 

Uznesenie č. 1: Komisia športu a kultúry berie na vedomie Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Banská Štiavnica. 

Uznesenie č. 2: Komisia športu a kultúry berie na vedomie Návrh Dodatku č. 5 k VZN Mesta Banská Štiavnica 
č. 4/2019  o miestnych daniach. 
 
Uznesenie č. 3: Komisia športu a kultúry berie na vedomie Návrh VZN Mesta Banská Štiavnica č. .../2023 o 
miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 
 
Pripomienky k:  Cenníky k Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Banská Štiavnica:  

- prenájom na svadby pre Štiavničanov s 50 % zľavou.  
- prenájom pre štiavnické neziskové organizácie, OZ, ZŤP atď., bezplatne. 
- vypracovať cenník prenájmu Hasičskej zbrojnice na Štefultove. 

 
 
 
 
 
V Banskej Štiavnici, dňa 13.10.2023 
 
 
 
 
Zapísala: RNDr. Viktória Michalská 

 
 
Ľubomír Barák 

     Predseda komisie 


